

WAFER WORKS Supplier NOTES

Recipient: Wafer works Supplier

Date: 2020/03/20

Subject: Wafer Works Management Regulation is Tightened for COVID-19

Regarding the COVID-19 cases in Taiwan continue to grow, WAFER WORKS Epidemic Prevention Committee has tightened the regulations of entering the company as follows for your information.

- 1. For one who travelled overseas recently, he is required to quarantine at home for 14 days, until no fever or upper respiratory infection symptoms. His body temperature must be verified <37.5 ℃ before visiting WAFER WORKS (Need to complete application for visit one day ahead)
- 2. All personnel entering WAFER WORKS should be measured body temperature and wears a mask at all time after entrance.
- 3. For those who have fever ≥37.5°C in the last 24 hours, we are sorry to prohibit you from entering WAFER WORKS. Please also inform our Wellness Center for further assistance should you have fever after entering WAFER WORKS areas.
- 4. For people who have been in close contact with returnees from abroad for 14 days, we are also sorry to prohibit you from entering the company. Only when you have no symptoms in upper respiratory tract after 14 days with your forehead temperature <37.5 ℃, can you apply for visit permit one day ahead of your arrival.
- 5. Please complete health declaration. Updates on changes are required if necessary.



合晶科技股份有限公司 WAFER WORKS Corporation

合晶科技供應鏈管理公告

受文者: 所有供應商

公告日期:中華民國 109 年 03 月 20 日

主旨:因應「新型冠狀病毒肺炎(COVID-19)」,強化訪客及廠商進入合晶 科技相關管理規定。

公告事項:

「新型冠狀病毒肺炎(COVID-19)」疫情持續上升,合晶科技防疫委員會強 化進入公司管制規定如下:

- (一)3/17起有任何出境之旅遊史,必須居家檢疫、居家隔離及自主健康管理滿14天後,且無發燒或上呼吸道感染症狀,且確認額溫<37.5℃,須入廠前乙日提出申請並經許可才可進入合晶科技。</p>
- (二)進入合晶科技須於各廠入口量體溫,全程配戴口罩。
- (三)進入合晶科技前24小時內有額溫超過≥37.5℃者,禁止進入合晶科技,進入合晶科技後,自覺有身體不適症狀者請至醫護室,醫護室會給予適當協助。
 - (四)14日內曾密切接觸來自出境返國之人士禁止進入公司,滿14日後無上呼吸道徵狀且額溫<37.5℃者,入廠前乙日需提出並經許可才可進入公司。</p>

(五)請配合填寫健康聲明書,已填寫完畢者若有旅遊史,接觸史 及健康狀況變更者,請主動更新"健康聲明書"

合晶科技防疫委員會